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Onderwerp:   Sociaal Domein/Jeugdzorg   
  

 

Geachte mevrouw Van Esch,  

Naar aanleiding van uw onderstaande vragen van 30 mei 2017 antwoorden wij u als volgt. 

1. In de gemeente Schijndel was het gebruik dat het College één keer per kwartaal een 

overzicht aan de gemeenteraad aanbood over de verrichtingen met betrekking tot het sociaal 

domein. Daarbij ging het onder meer over trajecten, uitgaven en beschikbare budgetten.  

Vraag: Is het College bereid zo’n inzicht te geven over het eerste kwartaal van 2017? Zo nee, 

waarom niet? 

 

Antwoord: Het college is voornemens om inzicht te bieden via de planning en controlcyclus. 

Concreet betekent dit dat wij in de 1e en 2e BERAP en in de jaarrekening op hoofdlijnen de 

ontwikkelingen zullen schetsen en afwijkingen ten opzichte van de ramingen zullen 

verantwoorden. Verder zullen wij bij tussentijdse ontwikkelingen uw raad adequaat informeren 

via raadsinformatiebrieven. 

 

2. Op 15 juni buigt de gemeenteraad zich over extra budget met betrekking tot de jeugdzorg, 

bedoeld om de reeds bekendgemaakte transitie uit te voeren. Inmiddels is bekend dat diverse 

gemeenten in Nederland met tekorten kampen. Dit zijn dus tekorten, die los staan van ‘onze’ 

transitie. Hierdoor ontstaat bij onze fractie de vrees dat ook onze gemeente op termijn worden 

geconfronteerd met dergelijke tekorten.  

Vraag: Heeft het College al zicht op de mate waarin onze gemeente in de pas loopt met haar 

budget op het gebied van de jeugdzorg en zo ja, wil het College ons informeren over gedane 

en verwachte uitgaven? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord: Graag beantwoorden wij uw vraag voor alle budgetten binnen het sociaal domein. 

Wij willen binnen het sociaal domein zoveel als mogelijk ontschotten. Dit geldt ook financieel. 

Wij beschouwen het sociaal domein als een gesloten financieel systeem. Overschotten blijven 

binnen het sociaal domein beschikbaar. 

Op dit moment krijgen wij geleidelijk meer zicht op de inkomsten, uitgaven en ontwikkelingen. 

Op korte termijn presenteren wij u de 1e BERAP. Deze rapportage biedt echter nog geen 

voldoende inzicht in de budgetten en ontwikkelingen. Wij streven er naar om u in de 2e BERAP 

voldoende inzicht te bieden..  



 

 

 

 

 

Indien wij eerder adequate informatie beschikbaar hebben dan zullen wij u hierover via een 

raadsinformatiebrief informeren. 

 

Hoogachtend,  

  

  

Wethouder E.M.J.M. Witlox    Wethouder E.M.H.B. Roozendaal 

 

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


